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Vážení spoluobčané! 

Jarní měsíce se nesly v příjemném duchu, co se počasí týče, vyhnuly se nám i extrémní srážky 
a větry které v jiných místech republiky potrápily tamní obyvatele mnohem více.   Snad 
jediným úkazem zasluhujícím větší pozornost, bylo souběžné rozkvetení jak zemědělských 
plodin, tak porostů na zahradách a v lesích. Několik dnů tak bylo vše pokryto vrstvou pylu, 
pro alergiky jistě věc velmi nepříjemná. Tak, jak se probudila k životu naráz letošní příroda, 
probudili se i různí anonymní oznamovatelé čehokoli. Ne, že by to bylo v našich končinách 
něco zvláštního a nového, ale množství těchto oznámení v uplynulém období narostlo tak, že 
se mi toto srovnání s přírodou samo nabízí. Z mého pohledu je škoda, že se tito ,,strážci 
demokracie“  neprobudili k aktivitě loni v létě kdy se dávaly dohromady kandidátky do 
komunálních voleb, tak aby voliči měli větší výběr, ale věřím, že jim tento zápal vydrží a v 
dalších volbách do zastupitelstva budou kandidátní listiny přeplněné a voliči zahrnuti 
pokrokovými volebními programy.  To bylo trochu sarkastické, ale člověk se stále učí něčemu 
novému, i když některé zkušenosti by si jistě každý z nás rád odpustil. Pozitivní je na tom 
nepochybně to, že se zrychlí některé procesy, které dosud byli mimo hlavní proud zájmu. Do 
budoucna pak, protože se snažíme  investice vkládat hlavně do mladé generace, můžeme čekat 
další ještě větší pluralitu a rozdílnost názorů, ty jsou však hlavním motorem budoucího 
rozvoje obce. Závěrem si dovolím citovat ze starořecké filozofie:,,pokud tě špiní a 
pronásledují – děláš svou práci dobře, pokud tě jenom chválí – zamysli se nad sebou“. 

Příjemné prožití léta a dovolených všem našim spoluobčanům 

 

           Starosta 

 

� některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 31.3.2015 
 

- Zastupitelstvo obce  schválilo návrh vyhlášky č. 1/2015 o likvidaci odpadů na území obce Řepeč – 

která oproti původnímu znění řeší odběr a likvidaci biologicky rozložitelných odpadů. Sběr a likvidace 

ostatních druhů odpadů zůstává nezměněn. Celé znění – www.repec.cz/vyhlášky. 

- Zastupitelstvo obce  schválilo smlouvu s SDH Řepeč o zajištění sběru kovového odpadu v k.ú. Řepeč. 

- Zastupitelstvo obce   schválilo návrh zápisu do obecní kroniky za rok 2014. 

- Zastupitelstvo obce vyjádřilo souhlas s vykoupením pozemků od vlastníků pod rybníkem, kteří  

budou srozuměni  s nabídkou 100 Kč,-/1m2. 

- Zastupitelstvo obce  schválilo smlouvu o poskytování služeb na provozování aplikace GObec 

s firmou G Plus s.r.o. Cena za dílo 2 400 Kč,- / rok bez DPH. 



 

- některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 19.5.2015 

 
-  Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu se SFŽP o poskytnutí podpory v rámci Operačního programu 

Životní prostředí ve výši 38 324 Kč,- na akci ,,Stavební úpravy Řepeč čp.18.“ 

- Zastupitelstvo obce  schválilo návrh znění zadávací dokumentace a smlouvy o dílo na vybudování 

ČOV v obci Řepeč. 

- Zastupitelstvo obce  schválilo jako dodavatele nového bezdrátového rozhlasu v obci Řepeč firmu 

SOVT – RADIO VODŇANY. Cena za dílo 194 000 Kč,- 

-  Zastupitelstvo obce  schválilo nabídku  firmy Vialit na opravu povrchu místních komunikací, cena za 

dílo 94 000 Kč,-. Bude upraven povrch komunikace ,,za Mlejnkovi „ až k novostavbě p. Rejthara.    

-  Zastupitelstvo obce   schválilo znění předávacího protokolu na akci ,,Stavební úpravy  Řepeč čp. 18“  

a souhlasí s proplacením závěrečné faktury. Cena za dílo 796 389 Kč,-. 

-  Zastupitelstvo obce  schválilo plán financování obnovy kanalizace v obci Řepeč na období  2015- 

2030. 

- Zastupitelstvo obce  schválilo změny v krizovém plánu obce  ( složení krizového štábu obce – 

zapracování jmen nově zvolených zástupců obce). 

 

- některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 24.6.2015 

 
- Zastupitelstvo obce  schválilo Závěrečný účet obce Řepeč za rok 2014, včetně Zprávy o kontrole 

hospodaření obce za rok 2014  Obec hospodařila s příjmy 6 662 625 Kč,- na výdajích bylo utraceno 

6 076 755 Kč,- . Zároveň rozhodlo o nápravě zjištěných nedostatků – rozdíl mezi výpisem z KN ke dni 

31.12.2014 a výsledkem inventury – stavba bez čp.na st.30/2,LV 151 v k.ú Řepeč a to Žádost 

stavebnímu úřadu v Táboře  o místní šetření k ověření skutečného stavu a písemné vyrozumění 

vlastníka nemovitosti ( p. Douda). Kompletní závěrečná zpráva je k dispozici na www.repec.cz/ 

výroční zprávy. 

- Zastupitelstvo obce schválilo složení komise pro otevírání, posouzení, prokázání kvalifikace, 

posouzení a hodnocení nabídek do výběrového řízení na výstavbu ČOV Řepeč. Komise je 5-ti členná, 

za Obecní úřad do ní byli jmenováni Jiří Vozábal, Tomáš Mikšovský, Vladislav Čítek, jako odborní 

garanti pak ing. Jana Zborníková a p. Jiří Grauer.  

- Zastupitelstvo obce  schválilo účetní závěrku obce Řepeč za rok 2014.Hospodaření Obecního 

rozpočtu za rok 2014 skončilo ziskem 1  608 495 Kč,- . Celková hodnota majetku obce je vyčíslena na 

25 335 099 Kč,- a oproti uplynulému období vzrostla o více než 2 000 000 Kč,-. Zároveň nemá Obec 

Řepeč žádné dluhy a závazky po splatnosti. 

- Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo rozmístění sloupů veř. osvětlení v projektu 

na rekonstrukci veřejného osvětlení Na Humnech. Celkem by mělo být nově nainstalováno 18 



svítidel, vlastní realizace se předpokládá současně s plánovanou rekonstrukcí sítě nn, kterou bude 

provádět firma E.ON. 

- Zastupitelstvo obce  schválilozahájení prací na změně  č.2 ÚP obce Řepeč – rozšíření ploch pro 

sportoviště.  Zhotovitelem bude ing. Arch. Dagmar Buzu. Cena za dílo 58 000 Kč,-. 

-     Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o ukončení akce výměna vrat u hasičské zbrojnice, 

cena 43 000 Kč,-, o odeslání žádosti na MZE o prodloužení termínu předložení podkladů k realizaci 

ČOV a jejímu vyhovění ( do 18.9.), informaci o provedené kontrole OSSZ v Táboře v oblasti 

nemocenského  a důchodového pojištění ( bez nedostatků ). 

 

� Ze života v obci 

 

21.května - ,,kravská pouť“ 
22.května – předpouťová zábava 
23.května  – posezení u harmoniky  
24.května  – pouť, venkovní koncert ,,Doubravanka“ 
31.května –  dětský den 
5. června  - zájezd na divadelní představení CYRANO - Praha   
 

� Plánované kulturní akce 

 

V neděli 5. července odpoledne pořádá SDH 1. ročník setkání harmonikářů. 

Začátek je ve 14 hod. na návsi. 

 

V sobotu 1.srpna proběhne další ročník soutěže THL v požárním sportu. 

 
 

� Obecní lesy 

 
Po ekonomicky velice úspěšném prvním čtvrtletí se na cenách dřevní hmoty projevili jarní 
větrné smrště, které způsobily v lesních porostech  nejen u nás ale i v okolních státech velké 
množství polomů. Tato kalamita se nás naštěstí dotkla jenom okrajově, objemy těžby 
v uplynulém období se oproti prvnímu čtvrtletí vrátili k normálu tohoto období tj. likvidaci 
kůrovcové hmoty, lokálních polomů a částečného uvolňování náletů.V průběhu měsíce dubna 
byla zpracována nahodilá těžba ( vývraty a polomy) cca 109 m3 dřeva. Zároveň proběhlo 
zalesnění v por. 8B14 a 4A13. V měsíci květnu byla dokončena nahodilá těžba, která činila 
dalších98 m3 dřevní hmoty. Na nově vysazených pasekách bylo aplikováno ošetření kultur 
proti klikorohu ( 1,75 ha). V červnu pak proběhlo ožinování kultur v souladu s pěstebním 
plánem a uvolnění náletu v porostu 7C11. 
Celkové příjmy za 1 pololetí roku 2015 činili 1 986 223 Kč,-,  výdaje pak 854 033 Kč,-. Výsledek 

hospodaření je tedy + 1 132 190 Kč,-. 



 

� Některá problematika podrobně 

 
- v letních měsících proběhne výměna drátového rozhlasu v obci za nový bezdrátový systém. 
V porovnání se stávajícími rozvody se navýší počet reproduktorů téměř 3x . Celkem bude po 
obci rozmístěno 29 reproduktorů, což oproti stávajícímu stavu mělo přinést vyšší kvalitu a 
slyšitelnost signálu po celém území obce. Na tuto akci jsme získali dotaci ve výši z Programu 
obnovy venkova Jčk ve výši 60 % nákladů. Dodavatelem bude firma Sovt –radio Vodňany.  

Plánované vybudování ČOV v naší obci se snad blíží do zdárného finále. Protože již i naši 
předchůdci se chovali k infrastruktuře v obci zodpovědně, máme dnes k dispozici téměř 4 000 
m kvalitní kanalizační sítě a ve skříni 5 projektů na různé způsoby čištění odpadních vod 
z obce. Ten nejstarší pochází ze 60-let minulého století a ten aktuální,který jak všichni 
doufáme  se blíží k vlastní realizaci má počátek před 8-lety kdy jsme začali jednat s Krajským 
úřadem o změně tehdy aktuálního plánu vodovodů a kanalizací Jčk. Koncem loňského roku 
jsme obdrželi příslib MZE na spolufinancování této akce ve výši 3,8 mil Kč,-. 1. června tak 
byla zahájena veřejná soutěž na dodavatele této stavby. Vzhledem k několika žádostem o 
doplňující informace ze strany uchazečůse předpokládá ukončení soutěže a otevírání obálek a 
hodnocení nabídek koncem července. Pak nás čeká další jednání na MZE o případné změně 
výše dotace podle skutečně vysoutěžené ceny.  Zastupitelstvo obce vyjádřilo svou ochotu 
uvažovat o případném zvýšení podílu spolufinancování ze strany obce a potvrdilo záměr do 
budoucna zvýhodnit majitele nemovitostí domovních ČOV. Pokud nedojde již k dalšímu 
zpoždění měla by vlastní stavba být zahájena v podzimních měsících letošního roku a 
dokončena v prvním čtvrtletí  roku příštího.  

 
Protože se nenašel žádný přispěvatel, tak jako do uplynulého vydání Zpravodaje, 

pokračujeme ve zveřejňování záznamů z kroniky, tak jak je zapsal náš současný kronikář a 

čerstvý penzista p. Jaroslav Kadlec. Přejeme mu, aby mu bystrá mysl, pevná ruka a ostré 

pero ještě dlouho umožňovali zaznamenávat pro budoucí generace dění v naší obci.   

Z nedávné historie – rok 2003 

Zima byla krásná, dostatek sněhu, děti měli dostatek možností i na bruslení. Jaro bylo teplé – 

nejteplejším měsícem byl červen  - teploty dosahovaly přes 30 st. Celsia. Začátek prázdnin je deštivý a 

chladný. Koncem června zasáhly obec několikrát přívalové deště. Kanalizace nestačila vodu odvést, 

takže několik sklepů na návsi bylo zatopeno, dvakrát za 10 dnů došlo k zatopení studny p. Josefa 

Vrchoty čp.15. Na pomoc tak musela přijít hasičská technika.Zima se dlouho nehlásí, v říjnu a 

listopadu jsou teploty nad bodem mrazu, mráz a první sníh přišel až těsně před Vánocemi. 

V červnu se konalo referendum o přistoupení ČR do Evropské unie. Z celkových 201 oprávněných 

voličů jich 82 volilo pro, 30 voličů bylo proti a 1 hlas byl neplatný. 

Jako již tradičně proběhly v sále pohostinství plesy – hasičský, myslivecký, sportovní a babský, všechny 

měly dobrou úroveň i účast. Pouť se konala začátkem června s kolotočem a střelnicí přijel na náves 



tradičně p. Jan Novák z Radenína. Také svaz žen uspořádal tradičně dětský den na návsI, Děti 

soutěžily o zajímavé ceny. Přes léto uspořádali hasiči několik zábav na parketu. 5. Prosince byla v sále 

místního pohostinství Mikulášská besídka pro děti večer pak bylo posezení pro seniory. Tradiční 

myslivecký ples 25.12. kde hrála kapela Božejáci byl beznadějně vyprodán. V předprodeji bylo 

prodáno více jak 200 vstupenek. 

Obec zajišťuje opravu střechy prodejny potravin – cena 140 000 Kč,-. ZD Opařany provedlo v prodejně 

výměnu kotle ústředního topení a radiátorů v ceně 150 000 Kč,-. Nájemkyně prodejny Hana 

Matějčková z Drhovic končí a obec uzavírá novou nájemní smlouvu s paní Zdenou Mikšovskou čp.56. 

Na objektu OÚ čp. 83 bylo vyměněno 7 ks oken na západní straně budovy za nová plastová – cena 

130 000 Kč,-. Na návsi byla opětovně přivedena elektřina do kapličky a v jejím okolí byla 

nainstalována dvě svítidla osvětlující kapličku v nočních hodinách.  

Sdružení v obci: 

Tělovýchovnou jednotu vede řadu let p.Antonín Hořejší čp.14, v letošním roce sestupuje mužstvo 

mužů z I.A třídy. Trenérem je p. Mrzena z Tábora. Mužstvo dorostu  a přípravky žáků trénuje p. Jiří 

Mrzena čp.2 a p. Ladislav Brůžek z Olší.  

Do obce se ze Stádlce nově přestěhoval Svaz chovatelů poštovních holubů. Za finančního přispění obce 

si v budově čp.9 postavili klubovnu kde každý týden připravují svoje holuby na závody. V prosinci 

uspořádali výstavu holubů v sále místního hostince. 

Svaz žen vede několik let p. Jana Čítková, pravidelně pořádají dětský den, lampionový průvod a 

táborák na ,,čarodějnice, “mikulášskou nadílku a další akce hlavně pro děti. 

Myslivecké sdružení pořádá tradiční Vánoční ples 25.12. s bohatou tombolou. Kromě své zájmové 

činnosti a starosti o honitbu, pomáhá s výsadbou stromkůa úklidem okolí místních komunikací. 

Sbor dobrovolných hasičů vedl několik let p.Josef Kotrba čp. 55. V letošním roce předal tuto funkci 

p.Josefu Samcovi čp.25. V letošním roce zasahoval sbor u jednoho požáru, kdy vzplanul kompost u 

domu p. Josefa Stejskala na návsi. Na místo vyjelo hasičské vozidlo Tatra a po 15 min bylo po požáru. 

Na výroční schůzi SDH zaslal p. Stejskal láhev slivovice jako poděkování za bleskový zásah. Členové 

sboru se účastní v podstatě veškerých kulturních akcí v obci a rozhodně patří k nejaktivnějším 

sdružením. 

Narodil se:Tomáš Hořejší čp.86 / Nikole Malinská čp.83 / Michaela Hořejší Kášovice 12 / Pavel Přibyl 

čp.94 / Světlana Kotrbová čp.55/ Simon Robert Pirke čp.83.. 

Oženil se p. Luboš Brodina čp. 80 

V dubnu začali se stavbou nového rodinného domu manželé Karolína a Pavel Přibylovi čp.82, pozemek 

zakoupili od obce za 35 000 Kč,- . 

 


